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Verslag ALV BV Vogelbuurt  
   
Datum:     11 april 2023  
Tijd:     20.00-21.30 uur  
Plaats:      Schepphuis, Dorpsstraat 15 Kethel 
Verhinderd m.k.:  Dhr. en mw. Smits, mw. De Hon, mw. Swaneveld en dhr. Wilbrink.  
Aanwezig:      minimaal 26 leden 

 

1.  Welkom en Opening 
Gwenny Fuhler (wnd. voorzitter)  opent de vergadering met een welkom aan ieder en stelt de leden 
van het bestuur voor aan de vergadering.  
 
2.  Vaststellen agenda en mededelingen 
• Toegevoegd wordt een agendapunt 6a: mededelingen vanuit het bestuur. De agenda wordt aldus 
gewijzigd vastgesteld. 
• De berichten van verhindering (zie hierboven). 
 
3.  Behandeling notulen van de Alegemene Ledenvergadering  d.d. 26 april 2022 
Deze worden, met dank aan de opsteller, ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Vaststelling Jaarverslag over 2022  
Bij het ter vergadering uitgereikte exemplaar moet nog staan: 
Eind 2022 telde de vereniging 110 leden, dit is 40 % van de buurtbewoners. 
Het verslag wordt vervolgens onder dank vastgesteld. 
 
5. Vaststelling Jaarrekening over 2022 / decharge penningmeester  

en goedkeuring begroting 2023 
De jaarrekening is gecontroleerd door de kascontrole-commissie bestaande uit de leden 
Lydia Verwaal en Edwin Marrevee. Hun goedkeurende verslag ligt ter inzage. 
De jaarrekening wordt onder dank aan de penningmeester en de kascontrole commissie ongewijzigd 
vastgesteld.  
De penningmeester wordt decharge verleend. 
Ook de begroting over het lopende jaar wordt ongewijzigd vastgesteld.  
Jan Rip vraagt naar achtergrond van de begrote subsidie Gemeente Schiedam van € 4.430,00. De 
penningmeester vertelt dat er plannen zijn voor een nieuwe website van de vereniging. Enerzijds om 
deze technisch weer bij de tijd te brengen; anderzijds om de navigatie meer vraaggericht te maken, 
dit op advies van een medewerkster van Klik / Vrijwilligersondersteuning van de Gemeente 
Schiedam.  
We hebben, op basis van gesprekken, goede hoop dat deze subsidie wordt toegekend. 
Subsidie voor de huur van De Ark (maandelijkse Ouderensociëteit Het Vogelhuis) is inmiddels via het 
Wijkoverleg/Regiegroep toegekend. 
 
6. Aanstellen kascommissie  over 2023 
Aangezien Lydia Verwaal en Edwin Marrevee de financiën twee achtereenvolgende jaren hebben 
gecontroleerd dient een nieuwe kascommissie te worden gekozen. De heren Richard van den Born 
en Rob Kunst stellen zich beschikbaar, waarvoor dank. 
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6a. Mededelingen uit het bestuur 
-  De gemeente is voornemens de rondweg Schiedam-Noord (Zwaluwlaan- Slimme Watering-
Scheepvaartweg-Van Dalsumlaan-Mozartlaan-Zwaluwlaan)  vanaf 2025 te renoveren.  
Hiervóór (in 2024) wordt door de gemeente Schiedam een participatietraject ingesteld, waarbij het 
bestuur betrokken wil worden. Leden worden uitgenodigd ideeën aan te dragen. 
Desgevraagd noemt Paul van Mansum als voorbeelden een andere verdeling van de 
VoetgangersOversteekPlaatsen (VOP’s)  over de Zwaluwlaan en een betere verkeersdoorstroming bij 
de rotonde Zwaluwlaan/Slimme Watering. Lydia Verwaal bepleit ook de belangen van OBS Het 
Windas erbij te betrekken.  
Een voorstel om van de Ring-Noord een 30-km weg te maken vindt onvoldoende weerklank. 
Aad de Waart vraagt of iets bekend is over de plannen rond een NS-station Schiedam-Noord. Bij het 
bestuur niet meer dan in de pers bekend is. Wél meldt Gwenny Fuhler dat de actuele geluidscontour 
van het vliegveld RTHA woningbouw rond het geplande station mogelijk maakt. Veel 
nieuwbouwwoningen op die locatie maakt de realisering van een NS-station weer kansrijker. 
- Stopverbod omgeving OBS Het Windas: het bestuur heeft in dezen initiatieven van zowel de school 
als bewoners ondersteund. Op ons initiatief zal een onderbord bijgeplaatst worden dat de 
stopbeperkingen niet gelden in schoolvakanties en op erkende vrije dagen. 
- Werkgroep (WG) Kunst in de buurt: op initiatief van Gérard Smits en in samenwerking met de 
Adviescommissie beeldende kunst van de gemeente Schiedam worden plannen ontwikkeld voor een 
kunstobject in onze buurt. Vanuit de buurt is een zestal bewoners bij dit initiatief betrokken. Nadat 
deze  WG samen met de Adviescie. een geschikte locatie is overeengekomen (Grasstrook 
Leeuweriksingel rechts naast  brug ri. Dr. Sauerstraat) is uit een tiental voorgedragen kunstenaars 
een keuze van drie kunstenaars gemaakt die (betaald door de gemeente) een voorlopig 
schetsontwerp gaan maken. De daaruit gekozen kunstenaar wordt uitgenodigd een object te 
realiseren. De kosten daarvan (met een budget tussen de € 30.000 en € 35.000) zullen via 
fondswerving verkregen moeten worden. De leden worden uitgenodigd suggesties te doen.  
Als een enkel  lid nog deel wil uitmaken van de WG is zij/hij van harte uitgenodigd. Op de vraag van 
Jeannette van Dorp hoe om te gaan met een bewoners die faliekant tegen welk kunstobject dan ook 
is, heeft het bestuur geen direct antwoord. Wél is al van tevoren aan de kunstenaars gezegd dat het 
object geen ontmoetingen/samenscholingen moet uitlokken!  
Peter Staal (lid van de WG): “wij gaan voor een verrijking van de buurt!” 
Het secretariaat van de werkgroep vanuit de vereniging ligt bij Paul van Mansum. 
 
Nadat de voorzitter heeft geconstateerd dat er verder geen dringende vragen zijn wordt, gezien de 
tijd, voorgesteld de pauze te laten vervallen en gelijk door te gaan met agendapunt 7. 
 
7. Gastspreker: Bert Bovens, wijktoezichthouder Openbare Ruimte Gemeente Schiedam: 
‘Afvalinzameling, reiniging en beheer van de openbare ruimte in Schiedam’ 
Gwenny introduceert Bert Bovens, voor ingewijden ‘de opvolger van Herman Kriek’. Bert heeft een 
verhaal over ondergrondse containers, maatregelen om storingen te voorkomen en acties om 
misbruik en overlast terug te dringen. Een aantal punten uit zijn boeiende relaas: 

- In nieuwe ondergrondse afvalcontainers komen camera’s (zonder gezichtsherkenning) om 
storingen eerder op spoor te komen; 

- Het inzamelen van matrassen vormt een aparte afvalstroom. Wanneer hier niet goed mee 
omgegaan wordt, kost dit de gemeente (en indirect dan ook ons) veel extra geld; 

- Afvalinzameling in het weekend wordt geïntensiveerd, het gaat daarbij om legen van 
containers en verwijderen bijplaatsingen, bijv. gemeld via de BuitenBeterApp.   
Hiervoor is op jaarbasis een miljoen extra beschikbaar in de gemeentebegroting; 

- N.a.v. klachten over afhandeling BuitenBeterApp: zaaknummer noteren en noemen helpt, bij 
voorbaat excuus voor klachten bestrating: wegens personeelstekort flinke achterstand; 

- N.a.v. vragen over wateroverlast: Schiedam zakt gemiddeld 2 cm. per jaar! Helaas kunnen 
niet alle klachten daarmee samenhangend direct worden verholpen. Soms helpt het eerder 
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gedempte sloten en watergangen weer te herstellen. Veel gebeurt ook op basis van een 
omgevingsschouw, waarvoor een extern bureau is ingehuurd.  
Jan Rip vraagt aandacht voor plassen op de hoek Zwaluwlaan/Fazantlaan), die ’s winters bij 
bevriezing ronduit gevaarlijk worden!; 

- Vuurwerkschade: deze is (begin dit jaar) gehalveerd t.o.v. vorig jaar. Grootste schade was in 
het Beatrixpark / € 5.000 (mede door weinig sociale controle).  
In de wijken zijn huisbezoeken afgelegd en gebiedsverboden opgelegd. 

- In het park worden 23 afvalbakken bijgeplaatst, de weekend-surveillance wordt 
geïntensiveerd én er komt een meertalige/interculturele steward, die zowel actief gebruikers 
van het park gaat benaderen als via scholen/kinderen gedrag probeert te beïnvloeden; 

- Afvalscheiding: papier en glas zal in de nabije toekomst zeker gescheiden blijven worden 
ingezameld; voor plastic (PMD) komt nascheiding in het vizier zodra dat financieel 
aantrekkelijker wordt. 
Scheiden blijft vooralsnog belangrijk, de Gemeente zou dit nog beter kunnen communiceren. 
Denk bijv. aan schoolprojecten als Afval The Game.  
n.a.v. een opmerking van Ruud Figee betreffende ‘verborgen’ milieukosten van 
afvalscheiding: Alle afvalstromen in Schiedam zijn transparant. 

- Afvalbakken: Schiedam heeft relatief véél afvalbakken, wat navenant veel geld kost om te 
ledigen (Schiedam telt 1.600 bakken tegenover bijv. het veel grotere Zwolle 1.200!).  
In nieuwe ondergrondse containers wordt ook een ‘afvalbakfunctie’ ingebouwd; 

- Nu gemeentes geen monopolie meer hebben op afvalinzameling, ziet men ook in deze markt 
personeelsconcurrentie van commerciële inzamelaars; 

- Omdat het aangeboden papier anders is dan vroeger (toen zware kranten, nu veel licht 
karton dat lichter en volumineuzer is en daardoor eerder voor verstopping zorgt), 
experimenteert men ook met andere papiercontainers, bijv. met snij-inrichting; 

- Afval rond containers: inmiddels hebben zo’n 100 Schiedammers een afvalcontainer 
geadopteerd – zij houden de omgeving schoon en melden storingen e.d.  
Ook onderzoekt IRADO het fenomeen ‘containertuintjes’ om de omgeving schoner en 
aantrekkelijker te houden: leuk idee! 

- Handhaving: Gwenny vertelt een ervaring, waarbij een signalering niet leidt tot 
opvolging/actie. Bert vertelt dat ‘heterdaadjes’ zeker worden vervolgd. In wijken met veel 
overbewoning  (Oost en Zuid) problematisch in verband met regelgeving; 

- Afmelden: zowel Ruud Figee als Aart van Waart melden een groot aantal openstaande 
acties/meldingen in de BuitenBeterApp. Bert erkent dat de afhandeling daarvan niet 
optimaal is. Goed om daar in de nazit nog even naar te kijken; 

- Energiestransitie: Bert heeft geen idee wanneer de Vogelbuurt ‘van het gas af’ gaat. Reken 
wél op overlast door Stedin omdat het huidige stroomnet het toegenomen gebruik niet aan 
zal kunnen (ook elektrisch opladen auto’s e.d.) . Ook hier personeelsgebrek!; 

- Straatmeubilair: Berts spreekt desgevraagd over een overdaad aan paaltjes, ‘biggetjes’ e.d.  
In zijn visie aanbeveling in de toekomst geen biggetjes e.d. meer deze waar mogelijk te 
vervangen door groenbakken e.d.; 

- Kwaliteit asfalt Zwaluwlaan: Bert erkent de slechte staat maar omdat een totaalplan op 
handen is, wordt alleen klein onderhoud/reparaties gedaan. 

- N.a.v. vraag Tineke Vredenbregt over Sink holes: de gemeente tracht hier preventief op te 
treden o.a. door het verstoppen van kolken en riolering met zand te signaleren en zo nodig 
met camera’s te monitoren. Zelfs reparaties met 3D-printers is aan de orde! 

- Aart de Waart complimenteert de gemeente met het onderhoud van de Hanging Baskets; 
- Vraagt naar ‘onderhoud aan gele strepen’. Bert: gemeente wil af van die gele strepen op de 

stoep: te duur in onderhoud en vaak overbodig, handhaving is beter. In dat geval via 
www.schiedam.nl het handhavingsprobleem melden aan een verkeersspecialist; 

http://www.schiedam.nl/
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- Gwenny vraagt naar agressie tegen vuilophalers, een maatschappelijk probleem. 
Papierinzameling met cliënten Ipse/De Bruggen en medewerkers Stroomopwaarts krijgt 
waardering uit de zaal; 

Gwenny bedankt Bert met een kleine attentie. 
 
8. Rondvraag 
Een vraag naar kleine ‘gemeente-werven’ met bouwproducten, zandvoorraden e.d. die wel erg lang 
blijven bestaan. Bert Bovens vertelt dat op al die omheiningen  een eigenaar vermeld staat die te 
bevragen is, anders via projectmanagers en de Bouw App. 
Tineke Vredenbregt vraagt naar de stand van zaken (her)bebouwing Bachplein. Paul van Mansum 
weet te melden dat planontwikkeling gemeente i.s.m. DSW en zorggroep Frankeland is afgebroken. 
Naar zeggen kijkt de gemeente vanwege financiën nu eerst naar commerciële marktpartijen.  
Peter Staal vraagt naar de beplanting tussen Kerklaan en nieuw ontwikkelde woningen Ketelvaart. 
Marga van Zuidam kan melden dat er in dezen overleg geweest is met de verhuurder maar er 
vooralsnog geen verdere acties te verwachten zijn. 
Ook over voortgang plannen eventuele appartementen naast de HOED is niets bekend. 
 
9.  informele ontmoeting met een drankje 
 
Rond 21.30 uur sluit Gwenny het formele deel van de vergadering en bedankt de aanwezigen voor 
hun komst en inbreng en nodigt iedereen uit nog wat te drinken en met elkaar na te praten. 
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